
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 26. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 741
Med henvisning til artiklen "Forbrugere og virksomheder får kæmpe vandreg-
ning" i Jydske Vestkysten fredag den 22. august 2014 bedes ministeren op-
lyse, hvor meget regningen forventes at stige for borgere og erhvervsliv af-
hængigt af deres vandforbrug (hhv. lavt, mellem og højt forbrug for borgere og
virksomheder), som følge af ændret praksis i SKAT.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mike Le-
garth (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mike.Legarth@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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